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HAKKıMıZDA 

 * 1 Nisan 2014 tarihinde resmi olarak kurulan 
derneğimizin amacı, Kocaeli Üniversitesi Tıp 
Fakültesi’nden mezun olan meslektaşlarımızla fakülte 
arası ilişki kurmak/devam ettirmek, üyeler arasında 
ya da üyeler ile mevcut öğrenciler arasında her 
alanda dayanışmayı teşvik etmek ve üyelerin meslek 
hayatında sorunlarına çözüm bulmak ya da gelişim 
sağlamaktır. 



HAKKIMIZDA 

Derneğimizin kurucu 

üyeleri; 

•Asım TOMO 

•Burak CAN 

•Enes KESĠM 

•Nur Ece ÖZTAŞ ŞÜKÜR 

•Oğuz MUTLU 

•Sena DESTAN 

•Z. Ġpek AYDIN 

•Alişan Burak YAŞAR 

•Zeynep VATANSEVER 

 

 

Kurucu yönetim kurulu 
üyeleri; 

Başkan; 

•Alişan Burak YAŞAR 

Genel Sekreter; 

•Z. Ġpek AYDIN 

•Enes KESĠM 

•Burak CAN 

•Oğuz MUTLU 



2022-2025 
YÖNETĠM 

KURULU 

•Önder KARA (Başkan) 

•Fatih YENİHAYAT (Başkan Yardımcısı) 

•Alişan Burak YAŞAR (Sayman) 

•Enes KESİM 

•Emin Göksel AYDIN 

•Adem AYDIN 

•Zehra İpek Aslan AYDIN 

•Cemal KOCAASLAN 

•Erdi ÖZDEMİR 

•Fatma Nihal DURMUŞ KOCAASLAN 

 



KOCAELĠ 
ÜNĠVERSĠTESĠ 

TıP 
FAKÜLTESĠ’NĠN 

HEDEFLERĠ 

•Tıp eğitimindeki stratejik amacımız; eğitimimizi ulusal 
çekirdek eğitim programı ve tıp eğitimindeki çağdaş 
yaklaşımlar ışığında geliştirerek, güncel tıp bilgisi ile 
donanmış, ülkemizde sık görülen hastalıkları iyi bilen, 
problem çözme, kendi kendine öğrenme ve iletişim 
becerisine sahip, önceliği her durumda hastalarına 
hizmet olarak gören ve bir profesyonel olarak takım 
çalışması içinde rol alabilecek hekimler yetiştirmektir. 

•Tıp Fakültemizin stratejik amaçlarından birisi de; 
araştırma altyapısını güçlendirerek, nitelikli ve 
uluslararası bilim dünyasına katkı sunacak araştırmalar 
yapılması için gerekli ortamı hazırlamaktır. 

•Araştırma ve uygulama hastanesi ile tıp fakültesi 
birimlerinin nitelikli ve eşgüdümlü hizmet sunmasının 
sağlanması amaçlanmaktadır. 



MEZUNLAR 
DERNEĞĠ 
ÇALıŞMA 

KONULARı 

•Üyelerin mezuniyet sonrası sürekli eğitimi amacıyla tıpta son 
gelişmeleri inceleyen ve tartışan konferans, seminer, 
sempozyum ve paneller türünde bilimsel toplantılar 
düzenlenmesi, 

•Mezunları ve fakültedeki birimleri bir araya getirecek gezi, 
eğlence, sergi, spor-sanat çalışmaları ve gösteriler biçiminde 
sosyal çalışmalar düzenlenmesi, 

- Geçtiğimiz sene 5.si düzenlenen geleneksel kahvaltı 
etkinliğimize katılım sayısı gittikçe artmakla beraber, 3 
yıldan beri o sene emekli olan değerli öğretim 
üyelerimize teşekkür plaketi verilmiştir. 

- Mezuniyet törenlerinde derneğimize tekrar masa 
ayrılabilir (bilgilendirme, üyelik, yardım amaçlı?) 

•Bu toplantılardan elde edilen gelirlerlerden Kocaeli 
Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde okuyan öğrencilere burs 
verilmesi 

- Son 3 sene içinde onlarca bağışçımız sayesinde eğitim 
dönemi boyunca her ay 10 öğrenciye burs verilmiştir. 



MEZUNLAR 
DERNEĞĠ 
ÇALıŞMA 

KONULARı 

•Kocaeli Üniversitesi’nde faaliyet gösteren öğrenci 
kulüpleri ve onların düzenleyecekleri 
kongrelere/toplantılara yardım edilmesi,  

•Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi’ne gerekli durumlarda 
katkıda bulunulması, 

•Sosyal olarak mezunlar ve öğrenciler arasında iletişim 
ve etkileşime olanak kılacak şekilde; internet sitesi, 
süreli-süresiz gazete, dergi veya çeşitli mecmualar 
yayınlamak, yayınlanmasına teşvik edilmesidir. 



1. OLAĞAN GENEL 
KURULU 

 
1 HAZĠRAN 2014 



2. GELENEKSEL 
MEZUNLAR DERNEĞĠ  

KAHVALTıSı  
 

24 EKĠM 2015 



3.GELENEKSEL MEZUNLAR DERNEĞĠ  KAHVALTıSı  
 

4 KASıM 2018  











4.GELENEKSEL 
MEZUNLAR DERNEĞĠ  

KAHVALTıSı  
 

3 KASıM  2019 





5. GELENEKSEL 
MEZUNLAR DERNEĞĠ 

KAHVALTıSı 
 

22 MAYıS 2022  



5. GELENEKSEL MEZUNLAR DERNEĞĠ  KAHVALTıSı  
 

22 MAYıS 2022  



5. GELENEKSEL MEZUNLAR DERNEĞĠ  KAHVALTıSı  
 

22 MAYıS 2022  

























































GÖRÜŞ VE ÖNERĠLERĠNĠZ 

•“Düzenli olarak (aylık/3 ayda bir) 2008 ve öncesi mezunların intern grupları ile söyleşi 
yapması ve rehberlik sürecinde bulunması çok faydalı olur.” 

•“Şu anda Türkiye'nin oldukça köklü ve saygın diye bilinen bir üniversitesinde yandal 
asistaniyim ki şunu gördüm Kocaeli'nde öğrenci de olmak asistanda olmak büyük bir ayrıcalık.” 

•“Belki de depremin tek faydası konteyner da olsa samimi bir ortamda eğitim görmemiz oldu, 
sayımız az olduğu için hocalarımız ile birebir iletişim halinde kaliteli bir eğitim aldığımızı 
düşünüyorum.” 

•“Bilimsel yazı yayın konusunda asistanlar desteklenebilir. Yabancı dil sorun oluyor.” 

•“Sahaya çıkarken bizlere yardımcı olacak bir rehber hazırlanıp bunun üzerinde çalışılabilirdi. 
Planlanan eğitimlerin usulen değil öğrenim hedeflerini karşılaması açısından belli aralıklarla 
tekrarı olabilirdi. Sadece hekim değil vizyonu gelişmesi gereken üniversite öğrencileri olarak 
sosyal-kültürel aktivitelere daha çok yer verilebilirdi. Üniversitenin her bir branşı diğer 
hastanelerde uzmanlık eğitimi almaya çalışan mezunlarına eksik kaldıkları noktalarda destek 
olmak için kişisel ilişkilerden bağımsız yardımcı ve rehber olabilirdi.” 

•“Tüm branşları katmamakla birlikte genel olarak aidiyet duygumuz ve kendi öğrencimizi 
desteklemek konusunda bilinen büyük üniversitelerin gerisinde olduğumuzu düşünüyorum.” 

 



DĠNLEDĠĞĠNĠZ VE 
KATKıDA 

BULUNDUĞUNUZ 
ĠÇĠN TEŞEKKÜR 

EDERĠM.  


